

4.5G 365 日香港本地數據組合 120GB 儲值卡 eSIM 服務詳情 4.5G 365-Day HK Local Data Package 120GB Prepaid eSIM Service Details

(所有服務由 3 香港提供) (All services are provided by 3HK)

(11.70)	
香港本地數據 100GB	Hong Kong Local Data 100GB
社交媒體數據 20GB	Social Media Data 20GB
「歡樂通宵」任用本地數據 (23:00-07:00)^	"Night Fever" Unlimited Local Data (23:00-07:00)^
香港本地通話時間 10,000 分鐘	Hong Kong Local Airtime 10,000 Minutes

[^] 所有「歡樂通宵」使用量及收費只適用於本地數據服務,最高數據傳輸(上下載)速度為 7.2Mbps。

客戶須在購買儲值卡後 60 日內啟動 eSIM,由 eSIM 啟動日起計,儲值卡 eSIM 服務計劃有效期為 365 日。
Customers shall activate eSIM within 60 days after purchase. The Prepaid eSIM Service plan is valid for 365 days from the activation date of eSIM.

注意事項 Special Notes:

- 1. 請確保你的流動裝置能使用 eSIM。
 Please ensure that your mobile device is compatible with eSIM.
- 2. eSIM 二維碼一經掃描後,該 eSIM 將不能用於其他裝置。 Once the eSIM QR Code is scanned, the eSIM cannot be used on other devices.
- 3. 根據《電訊(登記用戶識別卡)規例》,於香港使用儲值卡前須實名登記,在成功登記前你的儲值卡 eSIM 服務會被暫停。辦理實名登記:https://www.three.com.hk/prepaid/account/tc/rnr-reg

According to "Telecommunications (Registration of SIM Cards) Regulation", real-name registration is required before using prepaid SIM in Hong Kong. Your Prepaid eSIM Service will be suspended until registration is successfully completed. Real-name Registration: https://www.three.com.hk/prepaid/account/en/rnr-reg

4. 此儲值卡 eSIM 服務是 3 香港提供的服務。香港寬頻是 3 香港的指定銷售代理,對服務的交付或履行不承擔任何責任。使用此儲值卡 eSIM 服務須受 3 香港有關條款及細則約束(詳情:

https://www.three.com.hk/prepaid/DIY/tc/terms-and-conditions) •

This Prepaid eSIM Service is a service provided by 3HK. HKBN is an appointed sales agent of 3HK regarding this Prepaid eSIM Service and bears no responsibility for the delivery or performance of the service. The use of this Prepaid eSIM Service is subject to the terms and conditions of 3HK (Details: https://www.three.com.hk/prepaid/DIY/en/terms-and-conditions).

- 按此瀏覽按用量收費詳細 Click here to check Charging Details
- 按此瀏覽服務條款及細則 Click here to read Terms and Conditions
- 按此查閱常見問題 Click here to check FAQ

如對儲值卡 eSIM 服務有任何查詢,請電郵至 cs.mobile@three.com.hk。

Please send email to cs.mobile@three.com.hk for any queries for the Prepaid eSIM Service.

^{^ &}quot;Night Fever" Data Usage and charges is applicable to local data service only. Maximum data access speed (upload & download) is 7.2Mbps.